

Բ Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ Ո Ւ Թ Յ Ո Ւ Ն

Ի. Գ. Խաչատրյան. Սովորական սինգուլյար դիֆերենցիալ հավասարման լուծումների համակարգությունը	159
Վ. Ն. Մադգադյան. Որոշ դասի հավասարումների լուծումների տարածության ֆունկցիո- նալ շափողականությունը	182
Տ. Ն. Հառուսյունյան. Որոշ դասի դիֆերենցիալ օպերատորների սպեկտրի մասին	201
Ա. Ա. Վաղարշապետյան. Էլիպսական տիպի հավասարումների լուծումների միակության մասին	214
Ի. Ա. Զվարթիսիլի. Բիգլանում անալիտիկ ֆունկցիաների մի դասի եզրային հատկու- թյունների մասին	221

СОДЕРЖАНИЕ

И. Г. Хачатрян. Изучение решений обыкновенного сингулярного дифференциаль- ного уравнения	159
В. Н. Маркарян. Функциональная размерность пространств решений некоторых классов гиповоллиптических уравнений	182
Т. Н. Арутюнян. О спектре одного класса дифференциальных операторов	201
А. А. Вагаршакян. О единственности решений уравнений эллиптического типа	214
И. А. Джваршевили. О граничных свойствах одного класса аналитических функ- ций в биглиindre	221

CONTENTS

I. G. Khachatryan. Investigation of solutions of an ordinary singular differen- tial equation	159
V. N. Markarian. Functional dimension of the space of solutions of some clas- ses hypoelliptic equations	182
T. N. Harutunian. On the spectrum of a class of differential operators	201
A. A. Vagarshakyan. On uniqueness of the solution of the equations of ellip- tic type	214
I. A. Jvarshelashvili. On boundary properties of a class of analytic functions in bicylinder	221